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Q4.        Question related to the Wildlife Monitor from the local HTO (Hunters and Trappers Organization): 
Has NRCan engaged with the HTO about the possibility of them providing one?   
  
A4.         Yes, NRCan has engaged with the local HTO, and they will provide a member to fill the role as 
wildlife monitor. 
  
 Q5.        Question related to access to Inuit Owned Lands for sampling: Has NRCan engaged with the 
Kivalliq Inuit Association on access? 
  
A5.        Yes, NRCan has engaged with the Kivalliq Inuit Association. NRCan will obtain the necessary 
permitting to allow this work to take place. 
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Q4.       Question liée au surveillant de la faune de l’OCT local (Organisation des chasseurs et des 
trappeurs) : RNCan a-t-il collaboré avec l’OCT au sujet de la possibilité qu’il en fournisse un ?   
  
R4.         Oui, RNCan a collaboré avec l’OCT local, et il fournira un membre pour remplir le rôle de 
surveillance de la faune.   
  
Q5.        Question liée à l’accès aux terres inuites aux fins d’échantillonnage : RNCan a-t-il collaboré avec 
l’Association inuite de Kivalliq au sujet de l’accès ? 
  
R5.        Oui, RNCan a collaboré avec l’Association inuite de Kivalliq. RNCan obtiendra les permis 
nécessaires pour permettre la réalisation de ces travaux. 
  
 


